

Fresh Initiative to Produce New Exportable Local Materials

In cooperation with the Industrial Sector, the National Research Center has started the implementation of a fresh initiative which seeks to benefit from the outcomes of research projects of three-thousand researchers and scientists. These researchers and scientists work in the fields of textile, pharmaceutical, food, and chemical industries. They provide scientific consultation; assist factory and company owners in achieving the highest product quality using scientific methods, and producing new exportable materials from 100 percent local materials.

Mohamed Taha Zaki, former minister of Industry and Mineral Resources, emphasized that this form of cooperation deepens on the loyalty of Egyptian product, as well as building confidence between the consumer and the industrial sector.

Dr. Nader Riad, head of the Chamber of Small Industries of the Federation of Egyptian Industries, affirmed that the researcher's involvement with factories gives an opportunity for hands-on experience with the technicalities of factory work. It allows the researcher to learn the technical problems faced by workers, and allows them to become more acquainted with the technologies used.

Neue Initiative zur Produktion von exportfähigen Produkten

Das Nationale Forschungszentrum hat damit begonnen in Kooperation mit dem Industriesektor eine neue Initiative in die Tat umzusetzen. Diese Initiative zielt darauf ab, aus den Ergebnissen der Forschungsprojekte von mehr als 3 000 Forschern und Wissenschaftlern in den Bereichen der Textil-, Medizin-, Chemie- und Lebensmittelindustrie Nutzen zu ziehen, indem neue exportfähige Produkte ausschließlich mit nationalen Rohstoffen produziert werden, und indem den Unternehmern wissenschaftliche Beratungen zur Verfügung gestellt werden, um ihnen dazu zu verhelfen, im Wege der Wissenschaft die Qualität der Produkte zu erhöhen.

Mohammed Taha Zaki, der ehemalige Minister für Industrie und Bodenschätze, wies darauf hin, dass diese Zusammenarbeit das Vertrauen und die Bindung zwischen den ägyptischen Verbrauchern und den ägyptischen Produkte stärken. Außerdem unterstrich Dr. Nader Riad, Leiter des Ausschusses der kleinen Industrien im Industrieverband, dass die Integration der Forscher in die Betriebsstätten ihnen ermögliche, die Probleme kennen zu lernen und mit der angewendeten Technologie in Berührung zu kommen.